



الأنوار القابضة ش.م.ع.ع.  
AL ANWAR HOLDINGS SAOG

## Second EGM important decisions

Al Anwar Holdings SAOG held its second Extra Ordinary General meeting at 3.05 pm on Sunday 3<sup>rd</sup> January 2021 through Muscat Clearing and Depository electronic platform for holding general meetings. The agenda items was approved unanimously, which is:

- 1) The proposal to amend the name of the company from Al Anwar Holdings Company SAOG to Al Anwar Investments Company SAOG, and to amend Article (1) of the company's articles of association accordingly
- 2) The proposal to amend the objectives and activities of the company, and amend Article (4) of the company's articles of association accordingly

Regards,

Mubarak Said Al Ghazali

EGM Secretary



## أهم قرارات الجمعية العامة غير العادية الثانية

عقدت الأنوار القابضة ش.م.ع.ع. إجتماع الجمعية العامة غير العادية الثانية في تمام الساعة الثالثة وخمس دقائق من مساء يوم الأحد الموافق 3 يناير 2020 وذلك عبر المنصة الإلكترونية لشركة مسقط للمقاصة والإيداع لانعقاد الجمعيات العامة، حيث تمت الموافقة بالإجماع على بنود الجمعية وهي:

- 1) مقترح تعديل إسم الشركة من شركة الأنوار القابضة ش م ع ع الى شركة الأنوار للإستثمارات ش م ع ع، وتعديل المادة (1) من النظام الأساسي للشركة تبعا لذلك
- 2) مقترح تعديل أغراض وأنشطة الشركة، وتعديل المادة (4) من النظام الأساسي للشركة تبعا لذلك

مع تحيات،

مبارك بن سعيد الغزالي

أمين سر الجمعية العامة غير العادية